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Gdańsk, 31.03.2021 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XVIII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XVIII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:00 w środę 

31.03.2021 r. Sesja odbywała się w zdalnym trybie, z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (aplikacja Microsoft Teams) z powodu konieczności 

zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XVIII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz po sprawdzeniu kworum stwierdził ich prawomocność 

(obecnych 13 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XVIII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przyjęto porządek obrad. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 1 

5. Radna Monika Matwiejszyn dołączyła do obrad o godz. 18:08, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 14 radnych). 

6. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

6.1. Radny Ryszard Kłos zgłosił uwagę dot. pkt. 12.5. protokołu – wyrażenie 

„po przedstawieniu poprawionego sprawozdania Komisji Rewizyjnej” powinno 

brzmieć „po przedstawieniu poprawionej informacji Komisji Rewizyjnej”. 

6.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przyznał rację i przeprosił 

za użycie błędnej nazwy dokumentu w protokole. 

6.3. Radny Ryszard Kłos zgłosił uwagę dot. pkt. 9.1. protokołu – została zapisana 

informacja, że Radny Dariusz Wilczyński nie był obecny podczas głosowania, 

a powinno być zapisane, że był obecny, ale nie wziął udziału w głosowaniu, 

bo może mieć to znaczenie dla wyniku głosowania i podjętej decyzji. 

6.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że podczas 

sesji zdalnych trudno jest kontrolować obecność, ale w tym wypadku mogłoby 

to mieć wpływ wyłącznie na kworum, które i tak było zachowane (obecnych 17 

radnych bez Radnego Dariusza Wilczyńskiego). Wyjaśnił, że Radny Dariusz 

Wilczyński zgłosił o godz. 19:52, że musi na jakiś czas opuścić obrady, po czym 

rozłączył się z połączenia zdalnego, a wrócił o godz. 20:28, więc nie był obecny 

jedynie podczas tego jednego głosowania. 

6.5. Radny Ryszard Kłos zgłosił uwagę dot. pkt. 12.6. protokołu – stwierdził, 

że Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski pospieszył się 

z odczytaniem pisma będącego skargą na Radną Halinę Wojnicz. Rada Dzielnicy 



2 

 

nie była adresatem tego pisma, otrzymała je jedynie do wiadomości, a pismo 

zawierało subiektywną ocenę nadawcy. 

6.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że pismo 

dotyczyło zachowania i słów Radnej Haliny Wojnicz w stosunku 

do Stowarzyszenia Przyjaciół Piecek-Migowa w Gdańsku Dom Sąsiedzki, które 

wielokrotnie wyrażała na sesjach Rady Dzielnicy, dlatego uważał, że odpowiedź 

Stowarzyszenia powinna być odczytana podczas sesji. 

6.7. Zatwierdzono protokół z XVII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu nr 1 w głosowaniu nr 2 

7. Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. kontroli realizacji 

budżetu za rok 2020. 

7.1. Radna Olga Strojny w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła „Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w dniu 

15.03.2021 r.” stanowiący załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

7.2. Radny Ryszard Kłos powiedział, że Komisja Rewizyjna powinna zajmować się 

kontrolą organów Rady Dzielnicy, a w protokole brakuje podsumowania 

działalności Rady Dzielnicy, jak radni działają na sesjach. Jego zdaniem, Komisja 

Rewizyjna nie stanęła na wysokości zadania. Pomijana jest istota priorytetyzacji, 

ponieważ Komisja Rewizyjna opiera się wyłącznie na ankiecie, którą wypełniło 

około 90 mieszkańców. 

7.3. Radna Olga Strojny odpowiedziała, że Komisji Rewizyjnej ciężko byłoby 

podsumować pracę poszczególnych radnych. 

7.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że Komisja 

Rewizyjna kontroluje jedynie Zarząd Dzielnicy, a nie całą Radę Dzielnicy. Stanowi 

o tym §16 ust. 3 Statutu Dzielnicy: „Rada powołuje ze swojego grona Komisję 

Rewizyjną w celu kontroli działalności Zarządu, w składzie nie mniejszym 

niż 3 osoby”. Dodał, że postara się uwzględnić statystyki obecności radnych 

na sesjach w sprawozdaniu z działalności Rady Dzielnicy za rok 2020. 

7.5. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że Radny Ryszard Kłos był obecny podczas 

ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i wtedy nie zgłaszał żadnych uwag. 

7.6. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił uwagę do protokołu 

Komisji Rewizyjnej – rezerwa finansowa, która była przeznaczona na walkę 

z epidemią koronawirusa COVID-19, pochodziła z roku 2020, a nie z roku 2019. 

Następnie, podziękował Komisji Rewizyjnej za wykonaną pracę. 

7.7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski również zgłosił uwagę 

do protokołu Komisji Rewizyjnej – prawidłową nazwą organu jest Zarząd 

Dzielnicy, a nie Zarząd Rady Dzielnicy. Przypomniał, że zgodnie ze Statutem 

Dzielnicy Komisje powinny przedłożyć sprawozdania ze swojej działalności 

do końca I kwartału. 

7.8. Radna Monika Matwiejszyn zapytała, jak można mierzyć i przedstawiać aktywność 

radnych. 

7.9. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że radni 

odpowiadają wyłącznie przed mieszkańcami i mogą być przez nich ocenieni 
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podczas następnych wyborów. Statut Dzielnicy nie daje żadnej możliwości wpływu 

na pracę radnego. Dodał, że postara się uwzględnić statystyki obecności radnych 

na sesjach w sprawozdaniu z działalności Rady Dzielnicy za rok 2020. 

7.10. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że podczas dyskusji 

na temat reformy rad dzielnic pojawiają się różne pomysły i od nowej kadencji 

może coś się w tej sprawie zmieni. 

7.11. Radny Ryszard Kłos zwrócił uwagę, że Komisja Rewizyjna, która powinna 

kontrolować, dziękuje Zarządowi Dzielnicy, a Zarząd Dzielnicy dziękuje Komisji 

Rewizyjnej. 

7.12. Radna Olga Strojny odpowiedziała, że słowa Ryszarda Kłosa brzmią prześmiewczo 

i chciałaby podziękować jeszcze wszystkim radnym. 

8. Radny Janusz Kozłowski dołączył do obrad o godz. 18:25, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 15 radnych). 

9. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że otrzymał 

pismo z Biura Rady Miasta Gdańska, które przesłał mailowo wszystkim radnym, 

dot. sytuacji związanej z zakończeniem XVI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 11.02.2021 r. Pani Dyrektor Wioletta Krewniak po przeanalizowaniu 

protokołu stwierdza, że uchwała budżetowa została podjęta, mimo że w głosowaniu 

wzięło udział tylko 9 radnych, co w ocenie Przewodniczącego Rady Dzielnicy, 

którą wyraził na sesji, było zerwaniem kworum. 

Podstawą do stwierdzenia ważności podjęcia uchwały jest §19 pkt. 1 Statutu 

Dzielnicy: „Uchwały Rady zapadają zwykłą większością głosów w obecności 

co najmniej połowy statutowego składu Rady, w głosowaniu jawnym, chyba 

że niniejszy Statut stanowi inaczej”. 

Ten temat był dyskutowany kilkukrotnie telefonicznie i osobiście z Mecenasem 

Janem Bodakowskim z Biura Rady Miasta Gdańska, który wyraził pogląd, 

że zgodnie ze Statutem Dzielnicy jedynie obecność radnych jest wymagana 

do utrzymania kworum, nie wymusza ona natomiast konieczności wzięcia udziału 

w głosowaniach. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przeprosił za zaistniałą 

sytuację i poinformował, że w związku z tym nadał numer i podpisał Uchwałę 

Nr XVI/46/2021 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność 

statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021 zgodnie z treścią 

przegłosowaną podczas XVI sesji. Dodał, że tak jak zapowiedział, na bieżącej sesji 

będzie możliwość wprowadzania zmian w zestawieniu wniosków budżetowych 

i jeśli zajdzie potrzeba weryfikacji kwot poszczególnych pozycji w treści uchwały, 

to Zarząd Dzielnicy zgłosi wniosek o dodanie do porządku obrad podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową. 

9.2. Radny Ryszard Kłos zgłosił zdanie odrębne. Jego zdaniem, kworum zostało 

zerwane skutecznie tak, jak zostało to ogłoszone na sesji i jak zostało zapisane 

w protokole, dlatego uchwała budżetowa nie została podjęta, a pismo Dyrektor 

Biura Rady Miasta Gdańska Pani Wioletty Krewniak nie ma na to wpływu. 
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9.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że Biuro Rady 

Miasta Gdańska jest organem nadzorczym dla Rady Dzielnicy. Po długich 

dyskusjach z Mecenasem Janem Bodakowskim uznał jego argumenty. Dodał, 

że gdyby upierał się, że uchwała budżetowa nie została podjęta, to kolejne 

głosowanie tej uchwały zostałoby odrzucone jako podjęte w tej samej sprawie. 

9.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił projekt budżetu 

przygotowany po pracach Komisji. 

9.5. Radna Aneta Kramek zapytała, czy Radny Janusz Kozłowski jest członkiem którejś 

Komisji, ponieważ złożył dużo propozycji zmian do zestawienia wniosków 

budżetowych, które znacząco mogą wpłynąć na projekt przygotowany podczas 

prac Komisji. 

9.6. Radny Janusz Kozłowski odpowiedział, że nie jest członkiem żadnej Komisji, 

ponieważ nie wiedział wcześniej, jak wygląda praca w Radzie Dzielnicy. 

9.7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski dodał, że Radny Janusz 

Kozłowski jest radnym od kilku miesięcy i ze względu na epidemię koronawirusa 

ciężko było wprowadzić go w tryb normalnej pracy Rady Dzielnicy. Poprosił, 

aby Radny Janusz Kozłowski zapoznał się z listą Komisji i wybrał te, 

w których chciałby pracować. 

9.8. Radna Olga Strojny zapytała, co będzie w sytuacji, jeśli po przegłosowanych 

zmianach wnioski przekroczą budżet. 

9.9. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że w takim 

wypadku trzeba będzie szukać oszczędności, z których projektów można 

zrezygnować lub obniżyć im finansowanie. 

9.10. Mieszkańcy Adrian Koteluk i Piotr Krzemiński przedstawili wniosek „Multi Park 

Morena”. Ze względu na różne działania instytucji miejskich wciąż brakuje 

środków na projekt, który trzykrotnie wygrał w Budżecie Obywatelskim, dlatego 

zwracają się do Rady Dzielnicy o dofinansowanie w kwocie 100 000 zł. 

9.11. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zapytał, jaki jest koszt 

całego projektu i na co miałoby być przeznaczone dofinansowanie Rady Dzielnicy. 

9.12. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zapytał, z czego wynika kwota 

100 000 zł, na ile jest ona dokładna. 

9.13. Piotr Krzemiński odpowiedział, że wnioskują o dofinansowanie budowy 

skateparku, którego koszt to około 500 tys. zł, a pozostałe elementy „Multi Parku 

Morena” to koszt około 1,5 mln zł. Wycena została wykonana na podstawie 

koncepcji Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska. Dodał, że złożył również wniosek 

do Rady Dzielnicy na urządzenie „Mini Parku Myśliwskiego” w pobliżu ronda 

przy ul. Myśliwskiej i Wołkowyskiej. Ten teren nie został zagospodarowany przy 

okazji budowy ul. Nowej Wołkowyskiej, obecnie jest tam tylko brud i błoto. 

Podkreślił, że mieszkańcy nie widzą aktywności Rady Dzielnicy w tej okolicy, 

wszystkie środki są kierowane do starszej części Dzielnicy, np. na tzw. park 

Uphagenów przy ul. Piecewskiej. 

9.14. Radny Grzegorz Giżewski odpowiedział, że Rada Dzielnicy jest otwarta 

na wspólne działania, ale często ciężko jest dotrzeć do nowych osiedli. 
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9.15. Radna Monika Matwiejszyn przypomniała, że na początku roku uzgodniono 

kierunki dla rozpatrywania wniosków budżetowych na rok 2021. Zalecono 

pozostawienie rezerwy budżetowej wobec nieznanego kierunku epidemii 

koronawirusa, aby można było wspomóc bardziej potrzebujących, skupienie się 

na inwestycjach w ogólnodostępne miejsca spotkań i przestrzeni, parki, ławki, 

poprawę wyglądu miejsc publicznych, wsparcie projektów budżetu obywatelskiego 

w inwestycjach trwałych, pomoc dla seniorów i potrzebujących oraz organizowanie 

zajęć i spotkań na przestrzeni otwartej. 

Opierając się na zapotrzebowaniu mieszkańców oraz panującej sytuacji 

epidemiologicznej zaproponowała: zredukowanie do minimum projektów miękkich 

w szkołach, ponieważ nie ma pewności ciągłości ich działania, jeśli w kolejnym 

roku sytuacja się zmieni, to oczywiście znów będzie można wspierać szkoły, 

pozostawienie projektów miękkich realizowanych dla mieszkańców 

w szczególności na zewnątrz na przestrzeni otwartej oraz przeznaczenie środków 

z projektów miękkich w maksymalnej ilości na inwestycje trwałe. 

Poprosiła również o wyjaśnienie informacji, która pojawiła się na Facebooku 

„Multi Parku Morena”, że Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki 

obiecał ze środków Rady Dzielnicy kwotę, którą „Multi Park Morena” obniżył 

w swoim wniosku do Budżetu Obywatelskiego 2021 oraz zapytała, dlaczego 

Zarząd Dzielnicy nie omówił na sesji maila wysłanego przez „Multi Park Morena”. 

Dodała, że popiera wsparcie „Multi Parku Morena” jak największymi środkami, 

ponieważ ma on duże poparcie mieszkańców i wpisuje się w priorytety budżetowe. 

9.16. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że rozmawiał 

z „Multi Parkiem Morena” na temat współpracy w Budżecie Obywatelskim 2021, 

ale nigdy nie obiecywał przeznaczenia środków Rady Dzielnicy na ten cel. Dodał, 

że mail miał być omówiony na sesji, jednak zostało zerwane kworum (m.in. przez 

Radną Monikę Matwiejszyn) i dlatego sesja została przedwcześnie zakończona. 

10. Radna Halina Wojnicz dołączyła do obrad o godz. 19:28, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 16 radnych). 

11. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021 (cd.). 

11.1. Radny Janusz Kozłowski powiedział, że powinny zostać zmniejszone środki 

na wnioski w szkołach, ponieważ jest do nich ograniczona dostępność 

i nie wszyscy uczniowie są mieszkańcami Dzielnicy, dlatego złożył takie 

propozycje do zestawienia wniosków budżetowych. 

11.2. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że nie można dyskwalifikować dzieci 

ze względu na miejsce zamieszkania. 

11.3. Radna Aneta Kramek powiedziała, że jeśli szkoły nie wrócą do normalnej pracy 

we wrześniu, to niewykorzystane środki wrócą do Rady Dzielnicy. Dodała, 

że należy mierzyć jedną miarą, jeśli wnioski szkolne mają być odrzucone, 

to tak samo powinny być odrzucone wnioski Domu Sąsiedzkiego. 

11.4. Radna Katarzyna Dominiak powiedziała, że popiera wniosek „Multi Park Morena” 

i wyraziła nadzieję, że nie będzie to realizowane kosztem „Mini Parku 

Myśliwskiego”, ponieważ jest to nieduży teren, któremu potrzeba tylko 
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zagospodarowania zieleni. Dodała, że jej zdaniem również powinny zostać 

ograniczone projekty miękkie. 

11.5. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że w czasie epidemii koronawirusa potrzebne 

jest jak najwięcej zieleni, ogólnodostępnych terenów rekreacyjnych, ponieważ 

ludzie zbyt długo siedzą w domach. 

11.6. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik przedstawiła swoje propozycje zmian 

w zestawieniu wniosków budżetowych. Powiedziała, że podczas prac Komisji 

wnioski na projekty miękkie były już szczegółowo analizowane i ograniczane. 

11.7. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że należy zastanowić się, czy projekty 

szkolne są niezbędne, przecież szkoły mają ogromny budżet, a większość kwot 

z wniosków byłaby przeznaczona na wynagrodzenia prowadzących. 

11.8. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił wniosek 

o dofinansowanie odnowienia elewacji budynku NZOZ „Morena”, ponieważ jest 

to budynek w centralnym miejscu Dzielnicy, który jest siedzibą Rady Dzielnicy 

i Domu Sąsiedzkiego. 

11.9. Radny Ryszard Kłos powiedział, że epidemia koronawirusa może trwać nawet 

kilka lat, dlatego należałoby ograniczyć projekty szkolne, które są skierowane 

do ograniczonej liczby osób, a beneficjentami są często nauczyciele. 

11.10. Radna Halina Wojnicz zapytała, ile osób uczestniczy w zajęciach Domu 

Sąsiedzkiego. 

11.11. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik odpowiedziała, że zajęcia są organizowane 

do 10 osób, często odbywają się na terenie otwartym, ale ogółem z Domu 

Sąsiedzkiego korzysta około 170 osób. 

11.12. Radny Ryszard Kłos zaproponował, aby ze względu na długo trwające obrady 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski rozważył ogłoszenie 

przerwy i dokończenie sesji na kolejnym posiedzeniu. 

11.13. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski po wysłuchaniu opinii 

radnych, poinformował, że rozpocznie głosowania zgłoszonych propozycji zmian 

w zestawieniu wniosków budżetowych, a przerwę zarządzi około godz. 22:00. 

12. Radny Ryszard Kłos opuścił obrady o godz. 21:04, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 15 radnych). 

13. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021 (cd.). 

13.1. Procedowanie propozycji Radnych Dzielnicy dotyczących poszczególnych 

wniosków z zestawienia: 

a. wniosek nr 3 „Asy lokalnej ekologii” – propozycja Radnej Moniki 

Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 500 zł do 0 zł – przyjęto 

(8 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 3 

14. Radna Halina Wojnicz opuściła obrady o godz. 21:08, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 14 radnych). 
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15. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021 (cd.). 

15.1. Procedowanie propozycji Radnych Dzielnicy dotyczących poszczególnych 

wniosków z zestawienia (cd.): 

a. wniosek nr 4 „"Od przedszkolaka do szkolniaka" – lepsza adaptacja 5-6 latków 

w strukturach szkoły w dzielnicy Piecki-Migowo” – propozycja Radnych 

Janusza Kozłowskiego i Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 1000 zł 

do 0 zł – przyjęto 

(6 „za”, 2 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 4 

b. wniosek nr 5 „"Bądź dzielny i odważny jak Mariusz Zaruski" – Patron SP1 

Gdańsk” – propozycja Radnego Janusza Kozłowskiego zmniejszenia kwoty 

z 1700 zł do 0 zł – odrzucono 

(5 „za”, 6 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 5 

c. wniosek nr 10 „Festiwal naukowy” – propozycja Radnych Janusza 

Kozłowskiego i Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty 

z 4800 zł do 0 zł – przyjęto 

(7 „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

Radna Katarzyna Dominiak nie była obecna podczas głosowania. 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 6 

d. wniosek nr 11 „Lokalne zajęcia edukacyjne "Z przyrodą za pan brat" III 

Edycja” – propozycja Radnych Janusza Kozłowskiego i Moniki Matwiejszyn 

zmniejszenia kwoty z 1000 zł do 0 zł – przyjęto 

(7 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 7 

e. wniosek nr 12 „"Ruchowa Matematyka dla smyka" – zajęcia dla dzieci 

posiadających orzeczenia o kształceniu specjalnym” – propozycja Radnych 

Janusza Kozłowskiego i Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 4600 zł 

do 0 zł – przyjęto 

(6 „za”, 4 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 8 

f. wniosek nr 17 „"Szanty u Zaruskiego" – spektakl muzyczny w wykonaniu 

zespołu szantowego” – propozycja Radnej Moniki Matwiejszyn zmniejszenia 

kwoty z 3000 zł do 0 zł – przyjęto 

(6 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 9 

g. wniosek nr 19 „Kurs dla wyobraźni – z książką w wielki świat” – propozycja 

Radnej Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 1000 zł do 0 zł – przyjęto 

(7 „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 10 

h. wniosek nr 22 „Ratujemy kulturę w dobie pandemii” – propozycja Radnej 

Jadwigi Szajder zwiększenia kwoty z 0 zł do 5000 zł – wycofano 
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i. wniosek nr 23 „Zielone zabawki” – propozycja Radnej Anety Kramek 

zwiększenia kwoty z 0 zł do 3000 zł – odrzucono 

(2 „za”, 7 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 11 

j. wniosek nr 25 „Klub Językowy edycja III” – propozycja Radnej Moniki 

Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 5000 zł do 0 zł – odrzucono 

(3 „za”, 4 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 12 

k. wniosek nr 26 „Buduj roboty z Lego” – propozycja Radnych Janusza 

Kozłowskiego i Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 2500 zł do 0 zł 

– przyjęto 

(8 „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 13 

l. wniosek nr 31 „Park Uphagenów” – propozycja Radnego Łukasza Świackiego 

zwiększenia kwoty z 0 zł do 50 000 zł – przyjęto 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 14 

m. wniosek nr 33 „Mini Park Myśliwski” – propozycja Radnej Anety Kramek 

zmniejszenia kwoty z 90 000 zł do 0 zł – odrzucono 

(3 „za”, 10 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 15 

n. wniosek nr 37 „Multi Park Morena” – propozycja Radnych Mateusza 

Zakrzewskiego i Moniki Matwiejszyn zwiększenia kwoty z 15 000 zł 

do 100 000 zł – przyjęto 

(8 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 16 

o. wniosek nr 41 „"Stop hałasowi w szkole"” – propozycja Radnego Janusza 

Kozłowskiego zmniejszenia kwoty z 25 000 zł do 0 zł – odrzucono 

(4 „za”, 10 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 17 

p. wniosek nr 41 „"Stop hałasowi w szkole"” – propozycja Radnej Anety Kramek 

zwiększenia kwoty z 25 000 zł do 47 000 zł – odrzucono 

(4 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 18 

q. wniosek nr 42 „Wygłuszenie korytarzy w SP2 w Gdańsku” – propozycja 

Radnego Janusza Kozłowskiego zmniejszenia kwoty z 25 000 zł do 0 zł 

– odrzucono 

(4 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 19 

r. wniosek nr 42 „Wygłuszenie korytarzy w SP2 w Gdańsku” – propozycja 

Radnej Anety Kramek zwiększenia kwoty z 25 000 zł do 45 000 zł 

– odrzucono 

(2 „za”, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 20 
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s. wniosek nr 43 „Gry łączące pokolenia” – propozycja Radnej Anety Kramek 

zwiększenia kwoty z 0 zł do 19 000 zł – odrzucono 

(2 „za”, 11 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 21 

t. wniosek nr 44 „Rekreacja na świeżym powietrzu – dzielnicowa atrakcja 

dla miłośników gier” – propozycja Radnej Anety Kramek zwiększenia kwoty 

z 0 zł do 25 000 zł – odrzucono 

(1 „za”, 11 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 22 

u. wniosek nr 47 „Bezpieczny, monitorowany plac zabaw – dzieci, mieszkańcy 

dzielnicy Piecki-Migowo” – propozycja Radnego Grzegorza Giżewskiego 

zwiększenia kwoty z 0 zł do 60 000 zł – odrzucono 

(1 „za”, 6 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 23 

v. wniosek nr 48 „"Żadna pogoda mi nie straszna" – budowa zadaszonej altanki 

edukacyjnej” – propozycja Radnej Anety Kramek zwiększenia kwoty z 0 zł 

do 27 000 zł – odrzucono 

(1 „za”, 11 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 24 

w. wniosek nr 51 „Odnowienie elewacji budynku NZOZ "Morena" od strony ulic 

Jaśkowa Dolina i Piecewskiej” – propozycja Radnego Łukasza Świackiego 

zwiększenia kwoty z 0 zł do 30 000 zł – przyjęto 

(10 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 25 

x. wniosek nr 52 „Edu kącik” – propozycja Radnego Janusza Kozłowskiego 

zmniejszenia kwoty z 2500 zł do 0 zł – wycofano 

y. wniosek nr 53 „Ogród sensoryczny – modernizacja terenów zielonych 

Przedszkola nr 84” – propozycja Radnego Janusza Kozłowskiego zmniejszenia 

kwoty z 6000 zł do 0 zł – wycofano 

z. wniosek nr 56 „Plac do Street Workout” – propozycja Radnej Anety Kramek 

zwiększenia kwoty z 0 zł do 27 000 zł – odrzucono 

(2 „za”, 6 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 26 

aa. wniosek nr 57 „SP1 Seniorom” – propozycja Radnej Moniki Matwiejszyn 

zmniejszenia kwoty z 950 zł do 0 zł – odrzucono 

(3 „za”, 7 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 27 

bb. wniosek nr 59 „Radni w dzielnicy – integracja z mieszkańcami” – propozycja 

Radnej Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 2500 zł do 0 zł – odrzucono 

(2 „za”, 11 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 28 

cc. wniosek nr 63 „Joga dla początkujących” – propozycja Radnej Aleksandry 

Kowalewskiej-Wójcik zmniejszenia kwoty z 3000 zł do 0 zł – odrzucono 

(5 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 
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szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 29 

dd. wniosek nr 63 „Joga dla początkujących” – propozycja Radnego Janusza 

Kozłowskiego zwiększenia kwoty z 3000 zł do 6500 zł – wycofano 

ee. wniosek nr 65 „"Z Mikołajem na sportowo" – projekt skierowany 

do Przedszkoli z dzielnicy Piecki-Migowo” – propozycja Radnej Moniki 

Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 1800 zł do 0 zł – odrzucono 

(5 „za”, 5 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 30 

ff. wniosek nr 66 „"Sport to zdrowie" – zajęcia fitness dla mieszkańców dzielnicy 

Piecki-Migowo” – propozycja Radnej Aleksandry Kowalewskiej-Wójcik 

zmniejszenia kwoty z 4500 zł do 2000 zł – przyjęto 

(10 „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 31 

gg. wniosek nr 66 „"Sport to zdrowie" – zajęcia fitness dla mieszkańców dzielnicy 

Piecki-Migowo” – propozycja Radnego Janusza Kozłowskiego zwiększenia 

kwoty z 4500 zł do 9000 zł – wycofano 

hh. wniosek nr 67 „Drugi Turniej Judo dzieci o Puchar Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo” – propozycja Radnej Moniki Matwiejszyn zmniejszenia 

kwoty z 4000 zł do 0 zł – przyjęto 

(8 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 32 

ii. wniosek nr 68 „Bieg przełajowy o "Puchar Rady Dzielnicy Piecki-Migowo"” 

– propozycja Radnej Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 2000 zł 

do 0 zł – odrzucono 

(5 „za”, 5 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 33 

jj. wniosek nr 69 „Integracyjne majsterkowanie – zajęcia dla dzieci z SPE (dzieci 

posiadające orzeczenia o kształceniu specjalnym)” – propozycja Radnych 

Janusza Kozłowskiego i Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 2500 zł 

do 0 zł – odrzucono 

(4 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 34 

kk. wniosek nr 70 „V Rodzinny Grand Prix Piecki-Migowo w piłce siatkowej” 

– propozycja Radnej Moniki Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 2500 zł 

do 0 zł – odrzucono 

(4 „za”, 7 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 35 

ll. wniosek nr 71 „Planszówkowy i karciany zawrót głowy – "Graj razem 

z nami"” – propozycja Radnych Aleksandry Kowalewskiej-Wójcik i Moniki 

Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 3200 zł do 0 zł – przyjęto 

(7 „za”, 4 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 36 

mm. wniosek nr 71 „Planszówkowy i karciany zawrót głowy – "Graj razem 

z nami"” – propozycja Radnego Janusza Kozłowskiego zwiększenia kwoty 
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z 3200 zł do 7200 zł – nie głosowano w związku z wynikiem głosowania 

w pkt. 15.1.ll. 

nn. wniosek nr 72 „"Intensywny kurs samoobrony dla kobiet, mieszkanek 

dzielnicy Piecki-Migowo" edycja 3” – propozycja Radnej Aleksandry 

Kowalewskiej-Wójcik zmniejszenia kwoty z 4000 zł do 0 zł – przyjęto 

(7 „za”, 4 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 37 

oo. wniosek nr 72 „"Intensywny kurs samoobrony dla kobiet, mieszkanek 

dzielnicy Piecki-Migowo" edycja 3” – propozycja Radnego Janusza 

Kozłowskiego zwiększenia kwoty z 4000 zł do 4300 zł – nie głosowano 

w związku z wynikiem głosowania w pkt. 15.1.nn. 

pp. wniosek nr 73 „Festyny rodzinne” – propozycja Radnego Kazimierza 

Mechowskiego zwiększenia kwoty z 0 zł do 3000 zł – odrzucono 

(3 „za”, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 38 

qq. wniosek nr 76 „Dwa defibrylatory” – propozycja Radnego Janusza 

Kozłowskiego zwiększenia kwoty z 26 000 zł do 52 200 zł – wycofano 

rr. wniosek nr 82 „Witaminy dla seniora” – propozycja Radnej Moniki 

Matwiejszyn zmniejszenia kwoty z 3000 zł do 0 zł – odrzucono 

(2 „za”, 5 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 39 

15.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zmiany 

wprowadzone do zestawienia wniosków budżetowych spowodowały deficyt 

w wysokości 45 472 zł. Poprosił o zastanowienie się w przerwie między 

posiedzeniami i przesłanie mailowo propozycji, którym wnioskom zmniejszyć 

finansowanie, aby zmieścić się w kwocie budżetu, która jest do dyspozycji Rady 

Dzielnicy. 

16. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski po sprawdzeniu kworum 

o godz. 22:15 zarządził przerwę w obradach do środy 07.04.2021 r. do godz. 18:00. 

Poinformował, że II posiedzenie również będzie odbywało się w zdalnym trybie. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie głosowań z XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

2. Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w dniu 15.03.2021 r. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 
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Załącznik Nr 1 

do Protokołu XVIII sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 31.03.2021 r. 

 

 

Zestawienie głosowań z XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

1 2 3 4 5 6 7 8 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna za za za za za nb. za za 

3. Giżewski Grzegorz za za wst. za pr. za wst. za 

4. Gostomska Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

5. Kłos Ryszard za wst. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

6. Kochanowska Beata za za pr. pr. pr. wst. za za 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra za za pr. wst. pr. wst. pr. wst. 

8. Kozłowski Janusz nb. nb. za za za za za za 

9. Kramek Aneta za za pr. pr. pr. pr. pr. pr. 

10. Matwiejszyn Monika nb. wst. za za za za za za 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa za za za wst. za za pr. pr. 

14. Strojny Olga za za za za za za za pr. 

15. Sulewska Katarzyna za za za za wst. za za za 

16. Szajder Jadwiga za za pr. wst. pr. wst. pr. pr. 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za za wst. wst. wst. za wst. wst. 

19. Wilczyński Dariusz za za pr. wst. wst. wst. pr. wst. 

20. Wojnicz Halina nb. nb. za nb. nb. nb. nb. nb. 

21. Zakrzewski Mateusz za za za wst. pr. pr. za wst. 

  za – głosy „za” 13 12 8 6 5 7 7 6 

  pr. – głosy „przeciw” 0 0 5 2 6 2 5 4 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 0 2 2 6 3 4 2 4 

  nb. – nieobecni 8 7 6 7 7 8 7 7 
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Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

9 10 11 12 13 14 15 16 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna za za wst. za za wst. pr. za 

3. Giżewski Grzegorz wst. pr. wst. wst. za wst. pr. za 

4. Gostomska Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

5. Kłos Ryszard nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

6. Kochanowska Beata pr. pr. wst. pr. pr. za za za 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra wst. za pr. pr. wst. wst. pr. wst. 

8. Kozłowski Janusz za wst. pr. wst. za za pr. wst. 

9. Kramek Aneta pr. wst. za za pr. wst. za za 

10. Matwiejszyn Monika za za pr. za za za pr. za 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa pr. wst. pr. pr. za za pr. wst. 

14. Strojny Olga za za pr. wst. za za pr. za 

15. Sulewska Katarzyna za za pr. wst. za za pr. za 

16. Szajder Jadwiga pr. za wst. wst. wst. za pr. wst. 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za za za wst. za za za wst. 

19. Wilczyński Dariusz wst. nb. wst. pr. wst. za wst. wst. 

20. Wojnicz Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

21. Zakrzewski Mateusz pr. pr. pr. wst. pr. za pr. za 

  za – głosy „za” 6 7 2 3 8 10 3 8 

  pr. – głosy „przeciw” 5 3 7 4 3 0 10 0 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 3 3 5 7 3 4 1 6 

  nb. – nieobecni 7 8 7 7 7 7 7 7 
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Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

17 18 19 20 21 22 23 24 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna za pr. za pr. pr. pr. wst. pr. 

3. Giżewski Grzegorz pr. pr. pr. pr. pr. pr. za pr. 

4. Gostomska Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

5. Kłos Ryszard nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

6. Kochanowska Beata za wst. za pr. pr. pr. pr. pr. 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra pr. pr. pr. wst. pr. pr. pr. pr. 

8. Kozłowski Janusz za pr. za pr. pr. pr. wst. pr. 

9. Kramek Aneta pr. za pr. za za za wst. za 

10. Matwiejszyn Monika pr. pr. pr. pr. pr. pr. pr. pr. 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa pr. pr. pr. pr. pr. pr. pr. pr. 

14. Strojny Olga pr. pr. pr. pr. pr. pr. pr. pr. 

15. Sulewska Katarzyna za pr. za pr. pr. pr. pr. pr. 

16. Szajder Jadwiga pr. za pr. za pr. pr. wst. wst. 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz pr. za pr. wst. za wst. wst. wst. 

19. Wilczyński Dariusz pr. za wst. wst. wst. wst. wst. pr. 

20. Wojnicz Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

21. Zakrzewski Mateusz pr. pr. pr. pr. pr. pr. wst. pr. 

  za – głosy „za” 4 4 4 2 2 1 1 1 

  pr. – głosy „przeciw” 10 9 9 9 11 11 6 11 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 0 1 1 3 1 2 7 2 

  nb. – nieobecni 7 7 7 7 7 7 7 7 
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Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

25 26 27 28 29 30 31 32 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna wst. pr. za wst. za za za za 

3. Giżewski Grzegorz wst. pr. pr. pr. wst. wst. za wst. 

4. Gostomska Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

5. Kłos Ryszard nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

6. Kochanowska Beata pr. za pr. pr. za pr. za za 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra za wst. wst. pr. za wst. za wst. 

8. Kozłowski Janusz za pr. pr. pr. pr. wst. pr. za 

9. Kramek Aneta za za pr. pr. pr. pr. pr. wst. 

10. Matwiejszyn Monika za pr. za za za za za za 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa za wst. pr. pr. pr. pr. za pr. 

14. Strojny Olga za pr. wst. pr. pr. za za za 

15. Sulewska Katarzyna za wst. za za za za za za 

16. Szajder Jadwiga za wst. pr. pr. pr. pr. za wst. 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za wst. pr. pr. pr. za wst. za 

19. Wilczyński Dariusz za wst. wst. pr. pr. pr. za za 

20. Wojnicz Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

21. Zakrzewski Mateusz wst. pr. wst. pr. pr. wst. pr. wst. 

  za – głosy „za” 10 2 3 2 5 5 10 8 

  pr. – głosy „przeciw” 1 6 7 11 8 5 3 1 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 3 6 4 1 1 4 1 5 

  nb. – nieobecni 7 7 7 7 7 7 7 7 
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Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

33 34 35 36 37 38 39 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna za za za za za pr. wst. 

3. Giżewski Grzegorz wst. wst. pr. pr. pr. pr. wst. 

4. Gostomska Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

5. Kłos Ryszard nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

6. Kochanowska Beata wst. pr. pr. pr. za pr. pr. 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra wst. pr. wst. za za pr. wst. 

8. Kozłowski Janusz za za wst. pr. pr. pr. pr. 

9. Kramek Aneta wst. pr. wst. pr. wst. pr. wst. 

10. Matwiejszyn Monika za za za za za pr. wst. 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa pr. pr. pr. za pr. za pr. 

14. Strojny Olga pr. pr. za za za pr. za 

15. Sulewska Katarzyna za za za za za pr. wst. 

16. Szajder Jadwiga pr. pr. pr. wst. za za za 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za pr. pr. za wst. wst. pr. 

19. Wilczyński Dariusz pr. pr. pr. wst. wst. za pr. 

20. Wojnicz Halina nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

21. Zakrzewski Mateusz pr. pr. pr. wst. pr. wst. wst. 

  za – głosy „za” 5 4 4 7 7 3 2 

  pr. – głosy „przeciw” 5 9 7 4 4 9 5 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 4 1 3 3 3 2 7 

  nb. – nieobecni 7 7 7 7 7 7 7 
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Lista głosowań wraz z punktem protokołu: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad (pkt. 4.1). 

2. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (pkt. 6.7). 

3. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 3 „Asy lokalnej 

ekologii” – zmniejszenie kwoty z 500 zł do 0 zł (pkt. 13.1.a.). 

4. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 4 „"Od przedszkolaka 

do szkolniaka" – lepsza adaptacja 5-6 latków w strukturach szkoły w dzielnicy 

Piecki-Migowo” – zmniejszenie kwoty z 1000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.a.). 

5. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 5 „"Bądź dzielny 

i odważny jak Mariusz Zaruski" – Patron SP1 Gdańsk” – zmniejszenie kwoty 

z 1700 zł do 0 zł (pkt. 15.1.b.). 

6. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 10 „Festiwal naukowy” 

– zmniejszenie kwoty z 4800 zł do 0 zł (pkt. 15.1.c.). 

7. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 11 „Lokalne zajęcia 

edukacyjne "Z przyrodą za pan brat" III Edycja” – zmniejszenie kwoty z 1000 zł 

do 0 zł (pkt. 15.1.d.). 

8. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 12 „"Ruchowa 

Matematyka dla smyka" – zajęcia dla dzieci posiadających orzeczenia o kształceniu 

specjalnym” – zmniejszenie kwoty z 4600 zł do 0 zł (pkt. 15.1.e.). 

9. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 17 „"Szanty 

u Zaruskiego" – spektakl muzyczny w wykonaniu zespołu szantowego” 

– zmniejszenie kwoty z 3000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.f.). 

10. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 19 „Kurs dla wyobraźni 

– z książką w wielki świat” – zmniejszenie kwoty z 1000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.g.). 

11. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 23 „Zielone zabawki” 

– zwiększenie kwoty z 0 zł do 3000 zł (pkt. 15.1.i.). 

12. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 25 „Klub Językowy 

edycja III” – zmniejszenie kwoty z 5000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.j.). 

13. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 26 „Buduj roboty 

z Lego” – zmniejszenie kwoty z 2500 zł do 0 zł (pkt. 15.1.k.). 

14. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 31 „Park Uphagenów” 

– zwiększenie kwoty z 0 zł do 50 000 zł (pkt. 15.1.l.). 

15. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 33 „Mini Park 

Myśliwski” – zmniejszenie kwoty z 90 000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.m.). 

16. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 37 „Multi Park Morena” 

– zwiększenie kwoty z 15 000 zł do 100 000 zł (pkt. 15.1.n.). 

17. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 41 „"Stop hałasowi 

w szkole"” – zmniejszenie kwoty z 25 000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.o.). 

18. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 41 „"Stop hałasowi 

w szkole"” – zwiększenie kwoty z 25 000 zł do 47 000 zł (pkt. 15.1.p.). 

19. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 42 „Wygłuszenie 

korytarzy w SP2 w Gdańsku” – zmniejszenie kwoty z 25 000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.q.). 
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20. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 42 „Wygłuszenie 

korytarzy w SP2 w Gdańsku” – zwiększenie kwoty z 25 000 zł do 45 000 zł 

(pkt. 15.1.r.). 

21. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 43 „Gry łączące 

pokolenia” – zwiększenie kwoty z 0 zł do 19 000 zł (pkt. 15.1.s.). 

22. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 44 „Rekreacja 

na świeżym powietrzu – dzielnicowa atrakcja dla miłośników gier” – zwiększenie 

kwoty z 0 zł do 25 000 zł (pkt. 15.1.t.). 

23. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 47 „Bezpieczny, 

monitorowany plac zabaw – dzieci, mieszkańcy dzielnicy Piecki-Migowo” 

– zwiększenie kwoty z 0 zł do 60 000 zł (pkt. 15.1.u.). 

24. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 48 „"Żadna pogoda 

mi nie straszna" – budowa zadaszonej altanki edukacyjnej” – zwiększenie kwoty z 0 zł 

do 27 000 zł (pkt. 15.1.v.). 

25. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 51 „Odnowienie 

elewacji budynku NZOZ "Morena" od strony ulic Jaśkowa Dolina i Piecewskiej” 

– zwiększenie kwoty z 0 zł do 30 000 zł (pkt. 15.1.w.). 

26. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 56 „Plac do Street 

Workout” – zwiększenie kwoty z 0 zł do 27 000 zł (pkt. 15.1.z.). 

27. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 57 „SP1 Seniorom” 

– zmniejszenie kwoty z 950 zł do 0 zł (pkt. 15.1.aa.). 

28. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 59 „Radni w dzielnicy 

– integracja z mieszkańcami” – zmniejszenie kwoty z 2500 zł do 0 zł (pkt. 15.1.bb.). 

29. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 63 „Joga dla 

początkujących” – zmniejszenie kwoty z 3000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.cc.). 

30. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 65 „"Z Mikołajem 

na sportowo" – projekt skierowany do Przedszkoli z dzielnicy Piecki-Migowo” 

– zmniejszenie kwoty z 1800 zł do 0 zł (pkt. 15.1.ee.). 

31. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 66 „"Sport to zdrowie" 

– zajęcia fitness dla mieszkańców dzielnicy Piecki-Migowo” – zmniejszenie kwoty 

z 4500 zł do 2000 zł (pkt. 15.1.ff.). 

32. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 67 „Drugi Turniej Judo 

dzieci o Puchar Rady Dzielnicy Piecki-Migowo” – zmniejszenie kwoty z 4000 zł 

do 0 zł (pkt. 15.1.hh.). 

33. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 68 „Bieg przełajowy 

o "Puchar Rady Dzielnicy Piecki-Migowo"” – zmniejszenie kwoty z 2000 zł do 0 zł 

(pkt. 15.1.ii.). 

34. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 69 „Integracyjne 

majsterkowanie – zajęcia dla dzieci z SPE (dzieci posiadające orzeczenia o kształceniu 

specjalnym)” – zmniejszenie kwoty z 2500 zł do 0 zł (pkt. 15.1.jj.). 

35. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 70 „V Rodzinny Grand 

Prix Piecki-Migowo w piłce siatkowej” – zmniejszenie kwoty z 2500 zł do 0 zł 

(pkt. 15.1.kk.). 
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36. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 71 „Planszówkowy 

i karciany zawrót głowy – "Graj razem z nami"” – zmniejszenie kwoty z 3200 zł 

do 0 zł (pkt. 15.1.ll.). 

37. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 72 „"Intensywny kurs 

samoobrony dla kobiet, mieszkanek dzielnicy Piecki-Migowo" edycja 3” 

– zmniejszenie kwoty z 4000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.nn.). 

38. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 73 „Festyny rodzinne” 

– zwiększenie kwoty z 0 zł do 3000 zł (pkt. 15.1.pp.). 

39. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 82 „Witaminy dla 

seniora” – zmniejszenie kwoty z 3000 zł do 0 zł (pkt. 15.1.rr.). 
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Załącznik Nr 2 

do Protokołu XVIII sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 31.03.2021 r. 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w dniu 15.03.2021 r. 

 

 

Komisja Rewizyjna zebrała się w dniu 15.03.2021 r. w składzie: przewodniczący Kazimierz 

Mechowski, Katarzyna Dominiak, Olga Strojny. W obradach Komisji wzięli udział 

członkowie Zarządu Rady Dzielnicy Łukasz Świacki oraz Grzegorz Giżewski, a także radny 

Ryszard Kłos. 

 

Komisja dokonała sprawdzenia realizacji budżetu za rok 2020 w kwocie 481 338 zł. 

W odpowiedzi na ogłoszenie otrzymano od mieszkańców dzielnicy 122 propozycje 

wydatkowania środków budżetowych. Na sesji Rady Dzielnicy w dniu 27.02.2020 wybrano 

projekty do realizacji. Szczegółowo przyznane środki określono uchwałą X/29/2020 

z dnia 27.02.2020. Komisje stałe działające przy Radzie Dzielnicy wybrały do realizacji 

85 wniosków, z czego stwierdzono realizację 42 na łączną kwotę 293 782 zł. Ze względu 

na trwającą pandemię niezrealizowane pozostały projekty przede wszystkim z dziedziny 

sportu i rekreacji oraz edukacji, a także festyny. W związku z tym Budżet Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo zanotował oszczędność 181 656 zł. Budżet zaktualizowano uchwałą 

XV/45/2020 z dnia 21.12.2020. Wspomnianą oszczędność Radni Dzielnicy zdecydowali 

przeznaczyć na Park Uphagenów uchwałą z dnia 03.03.2021. 

 

Rezerwę z roku 2019 wysokości 45 338 zł po głosowaniu telefonicznym Radni Dzielnicy 

postanowili przeznaczyć na walkę z pandemią. Początkowo zaproponowano przeznaczenie 

na ten cel kwoty 5 000 zł, ale ostatecznie uchwałą nr X/29/2020 a dnia 27.02.2020 

przekazano do miasta 25 338 zł na zakup respiratorów, a pozostałą część – 20 000 zł 

– przeznaczono na paczki dla potrzebujących. 

 

Zrealizowane projekty zostały udokumentowane w postaci sprawozdań, które można 

przeglądać w siedzibie Rady. Większość projektów zostało też przedstawionych na stronie 

www i portalu społecznościowym Facebook Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. Projekty 

realizowane z budżetu Rady Dzielnicy po uzupełnieniach są dobrze udokumentowane. 

Komisja Rewizyjna dokonała przeglądu tych materiałów i przygotowała uwagi, które zostają 

z niniejszym protokołem przekazane Radnym. Uwagi te spisano w formie skrótowej 

i możliwie obiektywnej, pozostawiając Radnym ocenę realizacji poszczególnych wniosków. 

Komisja zaleca Radnym zapoznanie się z listą tych uwag przed posiedzeniem 

uchwalającym budżet na rok 2021. 



2 

 

Komisja wraz z Zarządem przygotuje wzór sprawozdania na kolejne lata, aby ujednolicić 

sporządzane sprawozdania i nałoży przy kolejnym budżecie obowiązek dostarczania 

sprawozdań w takiej formie przez wnioskodawców. W roku 2021 powinny tego dopilnować 

Komisje wraz z Zarządem Rady Dzielnicy. Komisja Rewizyjna zapowiada, że wnioski 

z 2021, które nie zostaną sprawozdane nie będą przez nią rekomendowane do kontynuowania 

w kolejnych latach. 

 

W kwestii priorytetyzacji potrzeb wykonano pierwszy krok w postaci przeprowadzonej wśród 

mieszkańców dzielnicy ankiety internetowej. Mimo niezbyt licznego udziału uzyskano 

pewien obraz, jak mieszkańcy chcieliby widzieć podział Budżetu Rady Dzielnicy. Większość 

głosujących w ankiecie opowiadała się za większym udziałem (60-70%) inwestycji 

w infrastrukturę, co Komisje wzięły pod uwagę dzieląc środki budżetowe na rok 2021. 

 

Należy zaznaczyć, że w ciągu roku do Komisji nie zgłaszano nieprawidłowości przy realizacji 

wniosków. Ze względu na ograniczone możliwości nie wszystkie wnioski zostały 

zrealizowane wg początkowych założeń, zostało to odnotowane w uwagach. Podsumowując 

Komisja Rewizyjna ocenia, że Zarząd Rady Dzielnicy Piecki-Migowo wywiązał się 

ze swoich statutowych obowiązków. 

 

Na Koniec Komisja Rewizyjna chce przypomnieć przewodniczącym Komisji działających 

przy Radzie Dzielnicy o statutowym obowiązku złożenia Radzie Dzielnicy sprawozdań 

rocznych z ich działalności. 

 

 

Komisja Rewizyjna 

przewodniczący Kazimierz Mechowski 

Katarzyna Dominiak 

Olga Strojny 
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Gdańsk, 07.04.2021 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XVIII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 

(II POSIEDZENIE) 
 

 

1. II posiedzenie XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęło się o godz. 18:00 

w środę 07.04.2021 r. Sesja odbywała się w zdalnym trybie, z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (aplikacja Microsoft Teams) z powodu konieczności 

zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski wznowił obrady XVIII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz po sprawdzeniu kworum stwierdził ich prawomocność 

(obecnych 15 radnych). 

3. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 

3.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że po zmianach 

wprowadzonych do zestawienia wniosków budżetowych na I posiedzeniu 

XVIII sesji, konieczne jest znalezienie oszczędności w wysokości 45 472 zł. 

Przedstawił propozycje zmian w zestawieniu wniosków budżetowych złożone 

w przerwie między posiedzeniami: 

a. Radna Jadwiga Szajder zgłosiła następujące propozycje oszczędności: 

 wniosek nr 33 „Mini Park Myśliwski” – zmniejszenie kwoty z 90 000 zł 

do 65 000 zł 

 wniosek nr 37 „Multi Park Morena” – zmniejszenie kwoty z 100 000 zł 

do 75 000 zł 

b. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik zgłosiła następujące propozycje 

oszczędności: 

 wniosek nr 41 „"Stop hałasowi w szkole"” – zmniejszenie kwoty 

z 25 000 zł do 20 000 zł 

 wniosek nr 42 „Wygłuszenie korytarzy w SP2 w Gdańsku” 

– zmniejszenie kwoty z 25 000 zł do 20 000 zł 

 wniosek nr 60 „Muzyka na Dzielnicy” – zmniejszenie kwoty z 4500 zł 

do 3000 zł 

 wniosek nr 75 „Integracyjne grzybobranie” – zmniejszenie kwoty 

z 1400 zł do 0 zł 

 wniosek nr 78 „Pomoc żywnościowa dla najuboższych mieszkańców 

dzielnicy Piecki-Migowo udzielana przez Zespół Charytatywny 

przy Parafii Bożego Ciała w Gdańsku-Morenie” – zmniejszenie kwoty 

z 10 000 zł do 8000 zł 
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c. Radna Beata Kochanowska zgłosiła następujące propozycje oszczędności: 

 wniosek nr 51 „Odnowienie elewacji budynku NZOZ "Morena" od strony 

ulic Jaśkowa Dolina i Piecewskiej” – zmniejszenie kwoty z 30 000 zł 

do 0 zł 

d. Radna Olga Strojny zgłosiła następujące propozycje oszczędności: 

 wniosek nr 33 „Mini Park Myśliwski” – zmniejszenie kwoty z 90 000 zł 

do 44 528 zł 

 lub wniosek nr 46 „Urządzenie placu wypoczynkowo-rekreacyjnego” 

– zmniejszenie kwoty z 40 000 zł do 0 zł 

e. Radna Aneta Kramek zgłosiła następujące propozycje oszczędności (bez kwot 

docelowych): 

 wniosek nr 8 „"Nie taki płaszcz biały, czyli ciemne plamy na krzyżackiej 

pelerynie"” – zmniejszenie kwoty z 1500 zł 

 wniosek nr 9 „Warsztaty fotograficzne z podstaw świadomej fotografii 

dla okolicznych mieszkańców” – zmniejszenie kwoty z 2000 zł 

 wniosek nr 24 „Różne oblicza sztuki – II edycja” – zmniejszenie kwoty 

z 3000 zł 

 wniosek nr 25 „Klub Językowy edycja III” – zmniejszenie kwoty 

z 5000 zł 

 wniosek nr 77 „Warsztaty terapii zajęciowej” – zmniejszenie kwoty 

z 4250 zł 

 wniosek nr 80 „"Aktywny – bezpieczny mieszkaniec" edycja II czyli 

synergia ciała i ducha = synergia pozytywnej energii” – zmniejszenie 

kwoty z 5000 zł 

 wniosek nr 81 „Praktyczne i zdrowe warsztaty rozwojowe” 

– zmniejszenie kwoty z 4700 zł 

f. Zarząd Dzielnicy zgłosił następujące propozycje oszczędności: 

 wniosek nr 33 „Mini Park Myśliwski” – zmniejszenie kwoty z 90 000 zł 

do 84 528 zł 

 wniosek nr 46 „Urządzenie placu wypoczynkowo-rekreacyjnego” 

– zmniejszenie kwoty z 40 000 zł do 0 zł 

4. Radna Monika Matwiejszyn dołączyła do obrad o godz. 18:15, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 16 radnych). 

5. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021 (cd.). 

5.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że jego zdaniem 

zasadne jest odrzucenie finansowania wniosku nr 46 „Urządzenie placu 

wypoczynkowo-rekreacyjnego”, skoro pierwotnie zgłoszona lokalizacja jest 

terenem prywatnym, a lokalizacja wskazana przez Radę Dzielnicy na XVI sesji, 

czyli Polana Magellana, spowodowała sprzeciw wnioskodawcy tego projektu, 

czyli Radnej Haliny Wojnicz. 

5.2. Radna Halina Wojnicz zaprotestowała, że nigdy nie była przeciwna swojemu 

wnioskowi. Powiedziała, że prosiła o urządzenie placu wypoczynkowo- 
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-rekreacyjnego w rejonie ul. Powstania Listopadowego. Dodała, że jeśli działka 

nr 98 jest prywatna, to proponuje działkę nr 89 znajdującą się również w pobliżu 

jej miejsca zamieszkania. 

5.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przeprosił, że zrozumiał 

słowa Radnej Haliny Wojnicz wypowiedziane podczas poprzednich sesji jako 

sprzeciw wobec lokalizacji jej wniosku na Polanie Magellana. 

5.4. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że poparłaby wniosek Radnej Haliny 

Wojnicz, ale niestety za każdym razem jest on zlokalizowany na terenie 

prywatnym. 

5.5. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik uzasadniła swoje propozycje zmian. 

Powiedziała, że Dom Sąsiedzki oraz Zespół Charytatywny działają i wspierają 

mieszkańców w czasie epidemii koronawirusa, dlatego nie powinno się obniżać 

finansowania tych wniosków. 

5.6. Radna Halina Gostomska zaprotestowała przeciwko obniżaniu finansowania 

wniosków Zespołu Charytatywnego, ponieważ pomoc osobom potrzebującym jest 

bardzo ważna, szczególnie w czasie epidemii koronawirusa. 

5.7. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zapytał, czy Zespół Charytatywny 

zrobił paczki dla potrzebujących na święta wielkanocne, skoro nie miał jeszcze 

finansowania z budżetu Rady Dzielnicy. 

5.8. Radna Halina Gostomska odpowiedziała, że udało się przygotować paczki 

świąteczne z własnych funduszy. 

5.9. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki uzasadnił propozycje zmian 

w zestawieniu wniosków budżetowych zgłoszone przez Zarząd Dzielnicy. 

5.10. Radna Katarzyna Sulewska powiedziała, że należałoby odrzucić wnioski, które 

można ocenić jako niemożliwe do zrealizowania. Zaproponowała, żeby zmniejszyć 

finansowanie wniosku nr 51 „Odnowienie elewacji budynku NZOZ "Morena" 

od strony ulic Jaśkowa Dolina i Piecewskiej”. Natomiast, wyraziła poparcie 

dla realizacji wniosku nr 46 „Urządzenie placu wypoczynkowo- 

-rekreacyjnego” na Polanie Magellana. 

5.11. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w pierwszej 

kolejności podda pod głosowanie propozycje zmian w zestawieniu wniosków 

budżetowych zgłoszone przez Zarząd Dzielnicy, ponieważ zgodnie ze Statutem 

Dzielnicy jest on formalnym wnioskodawcą projektu budżetu. Jeśli propozycje 

Zarządu Dzielnicy zostaną zaakceptowane, to wypełnią one deficyt w budżecie. 

5.12. Procedowanie propozycji Zarządu Dzielnicy dotyczących poszczególnych 

wniosków z zestawienia: 

a. wniosek nr 33 „Mini Park Myśliwski” – propozycja zmniejszenia kwoty 

z 90 000 zł do 84 528 zł – przyjęto 

(10 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 1 

b. wniosek nr 46 „Urządzenie placu wypoczynkowo-rekreacyjnego” 

– propozycja zmniejszenia kwoty z 40 000 zł do 0 zł – przyjęto 

(10 „za”, 4 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 2 
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5.13. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zapytał, czy w związku 

uzyskaniem brakującej kwoty, radni podtrzymują pozostałe propozycje zmian 

w zestawieniu wniosków budżetowych. Wszystkie propozycje zostały wycofane. 

6. Radna Halina Wojnicz opuściła obrady o godz. 18:58, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 15 radnych). 

7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/46/2021 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021” 

jako pkt. 7 (przed pkt. „Aktualna sytuacja w LWSM „Morena” w Gdańsku w świetle 

doniesień medialnych – informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo i dyskusja”). 

7.1. Wniosek przyjęto. 

(14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 3 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 11.02.2021 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność 

statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 

8.1. Podjęto Uchwałę Nr XVIII/48/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 

(14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 4 

9. Radna Katarzyna Sulewska opuściła obrady o godz. 19:05, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 14 radnych). 

10. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo” jako pkt. 8 

(przed pkt. „Aktualna sytuacja w LWSM „Morena” w Gdańsku w świetle doniesień 

medialnych – informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo i dyskusja”), aby umożliwić 

Radnemu Januszowi Kozłowskiemu uczestniczenie w pracach Komisji. 

10.1. Wniosek przyjęto. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 5 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Podjęto Uchwałę Nr XVIII/49/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. 

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 6 
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12. Aktualna sytuacja w LWSM „Morena” w Gdańsku w świetle doniesień medialnych 

– informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo i dyskusja. 

12.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że sytuacja 

LWSM „Morena” stała się bardzo medialna po reportażu portalu internetowego 

Onet. Zostały ujawnione nagrania, które w negatywnym świetle stawiają osoby 

związane z LWSM „Morena”, ale teraz odpowiednie działania powinny być 

podejmowane przez organy ścigania. 

12.2. Radny Ryszard Kłos poinformował, że na jego zaproszenie w siedzibie Rady 

Dzielnicy był nagrywany reportaż Radia Gdańsk. Powiedział, że Rada Nadzorcza 

jest zblatowana z Zarządem LWSM „Morena” i nie kontroluje tego, co dzieje się 

w Spółdzielni. Powstała grupa, która nosi znamiona zorganizowanej grupy 

przestępczej, a sprawy prokuratorskie trwają. Dodał, że należy porozmawiać 

o osobach, które swoimi działaniami mogą rzucać cień na działalność Rady 

Dzielnicy i powinny same zdecydować, czy chcą występować w podwójnej roli. 

12.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że rozumie 

słowa Radnego Ryszarda Kłosa jako wskazanie na Radną Anetę Kramek, która jest 

jednocześnie Członkiem Zarządu Dzielnicy i zasiada w Radzie Nadzorczej 

LWSM „Morena”. Podkreślił, że jest ona nauczycielem, osobą szanowaną  

i nie widzi przesłanek, aby cokolwiek w jej sprawie robić. Dodał, że każdy 

z radnych ma różne obszary swoje działalności poza Radą Dzielnicy, np. w Domu 

Sąsiedzkim, Klubie Seniora, Stowarzyszeniu Animals, czy Kościele. Powiedział, 

że Radny Ryszard Kłos powinien bardziej uważać na to, kogo zaprasza do siedziby 

Rady Dzielnicy, ponieważ jedna z osób, która uczestniczyła z nim w reportażu 

Radia Gdańsk, niszczyła klatki schodowe, a druga ma firmę budowlaną, która jest 

powiązana z aferą w Spółdzielni Mieszkaniowej „Ujeścisko”. 

12.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zarówno 

Radny Ryszard Kłos, jak i dziennikarz Radia Gdańsk poinformowali go wcześniej 

o tym, że rozmowa o LWSM „Morena” będzie nagrywana w siedzibie Rady 

Dzielnicy. Podkreślił, że w żaden sposób nie może i nie będzie ograniczał dostępu 

radnych do siedziby, ale prosił przed nagraniem, aby było podkreślone, że jest 

to zaproszenie i stanowisko jednego radnego, a nie całej Rady Dzielnicy. 

12.5. Radna Aneta Kramek powiedziała, że do prokuratury zostały zgłoszone zarzuty, 

ale żaden z nich jej nie dotyczy. Podkreśliła, że udziela się społecznie, działa 

na korzyść mieszkańców i nie ma do przekazania nic, co mogłoby wpływać 

na działalność Rady i Zarządu Dzielnicy. 

12.6. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że należy zaglądać na stronę internetową 

LWSM „Morena”, gdzie publikowane są wyjaśnienia. 

12.7. Radna Monika Matwiejszyn zapytała, czy miasto wie o problemach 

LWSM „Morena”, co można zrobić dalej, aby ludzie nie utracili swojego majątku. 

12.8. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak odpowiedział, że miasto nie może 

wpływać na sprawy spółdzielni mieszkaniowych (podobnie jak było 

ze Spółdzielnią Mieszkaniową „Ujeścisko”). 
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12.9. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że jest oburzona postem Radnego Ryszarda 

Kłosa, który napisał, że jest ona w zorganizowanej grupie przestępczej i że Klub 

Seniora „Moreniacy” jest beneficjentem LWSM „Morena”. 

12.10. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że otrzymał 

z Biura Rady Miasta Gdańska pismo Klubu Seniora „Moreniacy”, którego 

członkowie protestują przeciwko słowom Radnego Ryszarda Kłosa i podkreślają, 

że Radna Jadwiga Szajder została uhonorowana tytułem „Aktywnej Seniorki 2020” 

przez Regionalne Centrum Wolontariatu w Gdańsku. 

12.11. Radny Ryszard Kłos powiedział, że nie chciał mówić o personaliach, a w jego 

poście nie było intencji obrażania kogokolwiek. 

12.12. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że Radny Ryszard Kłos obraził ją i 100 osób, 

ponieważ nie został przyjęty do Klubu Seniora „Moreniacy”. 

12.13. Radny Ryszard Kłos odpowiedział, że chciał się zapisać do Klubu Seniora 

„Moreniacy” tylko po to, żeby zobaczyć, jak on funkcjonuje. Wyjaśnił, że pisał 

o zorganizowanym klubie, a nie zorganizowanej grupie przestępczej. 

13. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że od tego roku 

wnioski budżetowe będą składane do Biura Rady Miasta Gdańska przez 

elektroniczny system przekazywania wniosków. 

13.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że wykonanie 

projektu tzw. parku Uphagenów opóźni się o około 1-2 miesiące ze względu 

na przedłużające się uzgodnienia oświetlenia w Gdańskim Zarządzie Dróg i Zieleni 

oraz sposobu podłączenia odpływu wody z fontanny (do kanalizacji sanitarnej czy 

deszczowej). Powiedział, że koszt inwestycji jest szacowany na około 1,4 mln zł. 

14. Komunikaty i wolne wnioski. 

14.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Rada 

Miasta Gdańska przyznała środki finansowe na tzw. park Uphagenów, w sprawie 

których Rada Dzielnicy podjęła uchwałę na poprzedniej sesji. 

14.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że została 

zmieniona trasa linii autobusowych 162, 262 i N2 na ostatnim odcinku do dworca 

Wrzeszcz PKP. Zarząd Transportu Miejskiego prosił o stanowisko Rady Dzielnicy 

w tej sprawie – w dyskusji mailowej radnych pojawiły się tylko opinie pozytywne. 

14.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski podziękował wszystkim 

zaangażowanym w akcję „Koszyczek dla Seniora” oraz autorom zabawy szukania 

ukrytych jajek w święta wielkanocne. Dodał, że 17.04.2021 r. będzie organizowane 

sprzątanie dzielnicy i zachęcił do uczestnictwa w nim. 

14.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał o statutowym 

obowiązku przedstawienia sprawozdań z działalności Komisji Rady Dzielnicy. 

14.5. Radny Ryszard Kłos zapytał, kto uaktualnia informacje o Dzielnicy na stronie 

internetowej gdansk.pl, ponieważ znajdują się tam nieaktualne dane. 

14.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że dostęp 

do tej strony mają urzędnicy i przekaże prośbę o uaktualnienie informacji tam 

umieszczonych. 
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14.7. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik przedstawiła prośbę mieszkańca 

o poparcie wniosku o nadanie tytułu honorowego krwiodawcy. 

14.8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że jego zdaniem 

Rada Dzielnicy nie ma kompetencji, aby wypowiadać się w takiej sprawie. 

15. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski po sprawdzeniu kworum zamknął 

obrady XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:05. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie głosowań z XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (II posiedzenie). 

2. Zestawienie wniosków do budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 2021. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 
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Załącznik Nr 1 

do Protokołu XVIII sesji (II pos.) 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 07.04.2021 r. 

 

 

Zestawienie głosowań z XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

(II posiedzenie) 
 

Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

1 2 3 4 5 6 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna pr. pr. za za za za 

3. Giżewski Grzegorz za za za za za za 

4. Gostomska Halina za za za za za za 

5. Kłos Ryszard pr. pr. pr. pr. za za 

6. Kochanowska Beata nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra za za za za za za 

8. Kozłowski Janusz za pr. za za za za 

9. Kramek Aneta za za za za za za 

10. Matwiejszyn Monika pr. wst. za za za za 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa za za za za za za 

14. Strojny Olga za za za za za za 

15. Sulewska Katarzyna za za za za nb. nb. 

16. Szajder Jadwiga za za za za za za 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za za za za za za 

19. Wilczyński Dariusz wst. wst. za za za za 

20. Wojnicz Halina pr. pr. nb. nb. nb. nb. 

21. Zakrzewski Mateusz pr. za za za za za 

  za – głosy „za” 10 10 14 14 14 14 

  pr. – głosy „przeciw” 5 4 1 1 0 0 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 1 2 0 0 0 0 

  nb. – nieobecni 5 5 6 6 7 7 
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Lista głosowań wraz z punktem protokołu: 

 

1. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 33 „Mini Park 

Myśliwski” – zmniejszenie kwoty z 90 000 zł do 84 528 zł (pkt. 5.12.a.). 

2. Wniosek o zmianę w zestawieniu wniosków budżetowych nr 46 „Urządzenie placu 

wypoczynkowo-rekreacyjnego” – zmniejszenie kwoty z 40 000 zł do 0 zł 

(pkt. 5.12.b.). 

3. Wniosek o zmianę w porządku obrad – dodanie pkt. „Podjęcie uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021” jako pkt. 7 (pkt. 7.1). 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021 (pkt. 8.1). 

5. Wniosek o zmianę w porządku obrad – dodanie pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 

25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo” jako pkt. 8 (pkt. 10.1). 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (pkt. 11.1). 



Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

1
Bezpieczeństwo i 

ochrona środowiska

"Bądź bezpieczny" - kamera może uratować życie! - kamera 

obrotowa podłączona do monitoringu miejskiego
SP1 lipiec - październik 25 000,00 zł 0,00 zł

2
Bezpieczeństwo i 

ochrona środowiska

Opieka nad wolno bytujacymi kotami

w dzielnicy Piecki-Migowo
na terenie dzielnicy marzec - sierpień 5 000,00 zł 5 000,00 zł

3 Edukacja i kultura Asy lokalnej ekologii SP1 14 listopada 900,00 zł 0,00 zł

4 Edukacja i kultura
"Od przedszkolaka do szkolniaka" - lepsza adaptacja

5-6 latków w strukturach szkoły w dzielnicy Piecki-Migowo
SP1 marzec - czerwiec 4 400,00 zł 0,00 zł

5 Edukacja i kultura
"Bądź dzielny i odważny jak Mariusz Zaruski" - Patron

SP1 Gdańsk
SP1 29 października (piątek) 2 700,00 zł 1 700,00 zł

6 Edukacja i kultura "Osiedle" Piecki-Migowo online cały rok 5 000,00 zł 0,00 zł

7 Edukacja i kultura Piecki-Migowo pod Biało-Czerwoną na terenie dzielnicy 11 listopada 2 000,00 zł 0,00 zł

8 Edukacja i kultura
"Nie taki płaszcz biały, czyli ciemne plamy na krzyżackiej 

pelerynie"
Biblioteka Morenowa wrzesień - grudzień 1 500,00 zł 1 500,00 zł

9 Edukacja i kultura
Warsztaty fotograficzne z podstaw świadomej fotografii dla 

okolicznych mieszkańców
nie podano wiosna - lato 5 000,00 zł 2 000,00 zł

4 spotkania współpraca z Domem 

Sąsiedzkim

10 Edukacja i kultura Festiwal naukowy SP1 wrzesień 5 800,00 zł 0,00 zł

11 Edukacja i kultura Lokalne zajęcia edukacyjne "Z przyrodą za pan brat" III Edycja SP1 23 września - 10 grudnia 3 300,00 zł 0,00 zł

12 Edukacja i kultura
"Ruchowa Matematyka dla smyka" - zajęcia dla dzieci 

posiadających orzeczenia o kształceniu specjalnym
SP1 wrzesień - grudzień 4 600,00 zł 0,00 zł

13 Edukacja i kultura Czas na robota Ozobota SP1 rok szkolny 2020/2021 7 800,00 zł 0,00 zł

14 Edukacja i kultura Szalone Maszyny SP1 rok szkolny 2020/2021 12 500,00 zł 0,00 zł

15 Edukacja i kultura Zmysły i ja SP1 rok szkolny 2020/2021 8 000,00 zł 0,00 zł

16 Edukacja i kultura "Poznajemy kresy" - kontynuacja projektu z roku 2019 Centrum Kultury im. Jana Pawła II październik - listopad 1 800,00 zł 1 800,00 zł

Zestawienie wniosków do budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 2021

Załącznik Nr 2

do Protokołu XVIII sesji (II pos.)

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo

z dnia 07.04.2021 r.
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Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

17 Edukacja i kultura
"Szanty u Zaruskiego" - spektakl muzyczny w wykonaniu 

zespołu szantowego
SP1 październik - listopad 3 500,00 zł 0,00 zł

18 Edukacja i kultura Dzień Matki lub Lata XX-te - lata XXX-te (zależnie od pandemii) Centrum Kultury im. Jana Pawła II czerwiec- listopad 2 000,00 zł 2 000,00 zł

19 Edukacja i kultura Kurs dla wyobraźni - z książką w wielki świat SP2 rok szkolny 2020/2021 1 000,00 zł 0,00 zł na książki

20 Edukacja i kultura Spotkania Klubu Seniora Dom Sąsiedzki marzec - grudzień 3 500,00 zł 1 500,00 zł

21 Edukacja i kultura
Darmowe kursy programowania dla dzieci 6-8 klasa szkoły 

podstawowej (13-15 lat)

Gdański Park

Naukowo-Technologiczny
kwiecień - czerwiec 17 200,00 zł 0,00 zł

22 Edukacja i kultura Ratujemy kulturę w dobie pandemii
teatr Wybrzeże, Opera Bałtycka, 

Filharmonia
czerwiec - listopad 5 000,00 zł 0,00 zł

23 Edukacja i kultura Zielone zabawki Żłobek nr 10 Dzwoneczek 3 000,00 zł 0,00 zł

24 Edukacja i kultura RÓŻNE OBLICZA SZTUKI - II edycja
tereny dzielnicy + Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo
kwiecień - grudzień 8 200,00 zł 3 000,00 zł

25 Edukacja i kultura KLUB JĘZYKOWY edycja III
tereny dzielnicy + Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo
maj - listopad 8 100,00 zł 5 000,00 zł

26 Edukacja i kultura Buduj roboty z Lego SP1 październik - grudzień 4 500,00 zł 0,00 zł

27
Infrastruktura i 

inwestycje

Uspokojenie ruchu ul. Magelana wraz z infrastrukturą 

towarzyszacą
ul. Magellana - 250 000,00 zł 0,00 zł

planuje się podjęcie uchwały - 

stanowiska RD ws. pozwoleń na 

budowę kolejnych inwestycji w 

dzielnicy, które nie mają pełnego 

dostępu do dróg publicznych oraz 

nie są przygotowane pod 

względem bezpieczeństwa 

pieszych i natężenia ruchu

28
Infrastruktura i 

inwestycje
Schody łączące parów na ul. Hausbrandta

parów pośrodku ulicy Hausbrandta 

na wysokości budynku o numerze 

28

- 30 000,00 zł 0,00 zł
do przekazania do Rady Dzielnicy 

Ujeścisko-Łostowice

29
Infrastruktura i 

inwestycje
Zasadzenie alei drzew oraz krzewów wokół ulicy Myśliwskiej

pas drogowy ul Myśliwskiej - od 

ronda przy Alfa Parki 1 aż do 

skrzyżowania z ul. Pawła 

Adamowicza, zwłaszcza odcinek 

przy Wróbla Staw

- 400 000,00 zł 0,00 zł

planuje się zgłoszenie problemu do 

GZDiZ, realizacja zadania 

przekracza możliwości finansowe 

Rady Dzielnicy

30
Infrastruktura i 

inwestycje

Obsadzenie drzewami i kwitnącymi drzewami

ul. gen. Władysława Andersa
ul. Andersa - 200 000,00 zł 0,00 zł

do przekazania do Rady Dzielnicy 

Jasień

31
Infrastruktura i 

inwestycje
Park Uphagenów Park Uphagenów - 250 000,00 zł 50 000,00 zł

2



Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

32
Infrastruktura i 

inwestycje
Oświetlenie boiska przy Królewskim Wzgórzu

boisko przy wjeździe na osiedle 

Królewskie Wzgórze przy zielonej 

plaży do grillowania

- 35 000,00 zł 30 000,00 zł

planuje się zebranie opinii 

okolicznych Mieszkańców, czy 

chcą, aby boiska używano późnym 

wieczorem

33
Infrastruktura i 

inwestycje
Mini Park Myśliwski

działki nr 14, 38/5 i 38/4 

(fragment), tereny w okolicy ronda 

ul. Myśliwska/Wołkowyska po 

stronie osiedla Królewskie 

Wzgórze

- 170 000,00 zł 84 528,00 zł

34
Infrastruktura i 

inwestycje
Przyjazna Myśliwska

ul. Myśliwska na odcinku od nr 35 

do nr 61A po obu stronach
- 200 000,00 zł 0,00 zł

na wniosek Rady Dzielnicy parking 

jest już projektowany i będzie 

realizowany przez GZDiZ (wraz ze 

znakami)

35
Infrastruktura i 

inwestycje
Migowskie chodniki dla pieszych

1) chodnik wzdłuż ul. Myśliwskiej 

od nr 41 do 61A

2) chodnik wzdłuż ul. Morenowe 

Wzgórze po stronie SNG

3) chodniki wzdłuż ul. Królewskie 

Wzgórze

- 20 000,00 zł 0,00 zł j.w.

36
Infrastruktura i 

inwestycje
Chodnik Myśliwska

ul. Myśliwska - od skrzyżowania z 

ul. Wołkowyską (rondo) do 

numeru 61A

- 500 000,00 zł 0,00 zł

jest to chodnik o stosunkowo 

dobrym stanie technicznym w 

porównaniu z innymi na terenie 

dzielnicy

37
Infrastruktura i 

inwestycje
Multi Park Morena działki 65/11 i 67/31 - 300 000,00 zł 100 000,00 zł

38
Infrastruktura i 

inwestycje
Zielony Żłobek

Żłobek nr 10 Dzwoneczek

ul. Królewskie Wzgórze 2

80-283 Gdańsk

- 2 500,00 zł 2 500,00 zł
na rodzime gatunki (nie tuje), np. 

coś dla zapylaczy

39
Infrastruktura i 

inwestycje
Wiaty Przystankowe

przystanek Wołkowyska i Zacna w 

kierunku PKM Jasień
- 44 000,00 zł 0,00 zł

to przystanek głównie dla 

wysiadających

40
Infrastruktura i 

inwestycje
Modernizacja chodnika wzdłuż ul. Piekarniczej ul. Piekarnicza - 100 000,00 zł 0,00 zł

planuje się zgłoszenie problemu do 

DRMG, realizacja zadania 

przekracza możliwości finansowe 

Rady Dzielnicy

41
Infrastruktura i 

inwestycje
"Stop hałasowi w szkole" SP1 lipiec - wrzesień 47 000,00 zł 25 000,00 zł inwestycja w szkole (wewnątrz)

42
Infrastruktura i 

inwestycje
Wygłuszenie korytarzy w SP2 w Gdańsku SP2 lipiec - sierpień 45 000,00 zł 25 000,00 zł inwestycja w szkole (wewnątrz)
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Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

43
Infrastruktura i 

inwestycje
Gry łączące pokolenia SP2 wiosna 19 000,00 zł 0,00 zł

na montaż zewnętrznych stołów 

do warcabów/szachów

44
Infrastruktura i 

inwestycje

Rekreacja na świeżym powietrzu - dzielnicowa atrakcja dla 

miłośników gier
SP1 maj - październik 23 000,00 zł 0,00 zł

na montaż zewnętrznych stołów 

do warcabów/szachów

45
Infrastruktura i 

inwestycje
Szopa

jedna z nieużywanych 

drewnianych budek na rogu 

Bulońskiej i Powstania 

Listopadowego

cały rok 60 000,00 zł 0,00 zł
dobry pomysł na projekt do 

Budżetu Obywatelskiego

46
Infrastruktura i 

inwestycje

urządzenie placu wypoczynkowo-rekreacyjnego odpowiednio 

wyposażonego w sprzęt w tym w przyrządy fitness na świeżym 

powietrzu ; utworzenie ścieżki doprowadzającej do tego 

miejsca od ul. Myśliwskiej w Gdańsku

nieruchomość Gminy dz.nr 98 

obręb 52 położona vis a vis bloku 

nr 3 ul. Powstania Styczniowego 

jednostki F Spółdzielni Morena w 

sąsiedztwie już powstałych osiedli 

deweloperskich i ciągle 

kontynuowanej zwartej budowie

deweloperskiej

rozpoczęcie II kwartał 2021 r., 

sprawa rozwojowa z 

możliwością do kontynuowania 

w następnym roku

42 300,00 zł 0,00 zł

teren wskazany przez 

Wnioskodawcę nie należy do 

Miasta

47
Infrastruktura i 

inwestycje

Bezpieczny, monitorowany plac zabaw - dzieci, mieszkańcy 

dzielnicy Piecki-Migowo
SP2 cały rok 90 000,00 zł 0,00 zł inwestycja w szkole (na zewnątrz)

48
Infrastruktura i 

inwestycje

"Żadna pogoda mi nie straszna" - budowa zadaszonej altanki 

edukacyjnej
SP1 kwiecień - czerwiec 27 000,00 zł 0,00 zł

49
Infrastruktura i 

inwestycje
"Bądź bezpieczny na drodze" - Miasteczko rowerowe SP1 kwiecień - czerwiec 37 000,00 zł 0,00 zł inwestycja w szkole (na zewnątrz)

50
Infrastruktura i 

inwestycje
Tablica informacyjna Rady Dzielnicy przy ul. Marusarzówny 2

teren miejski przy ul. 

Marusarzówny 2
cały rok 2 400,00 zł 2 000,00 zł

51
Infrastruktura i 

inwestycje

Odnowienie elewacji budynku NZOZ Morena od strony ulic 

Jaśkowa Dolina i Piecewskiej.

budynek NZOZ Morena przy ul. 

Jaśkowa Dolina 105, 80-286 

Gdańsk. W budynku oprócz 

gabinetów lekarskich mieszczą się 

siedziby Rady Dzielnicy Piecki-

Migowo oraz Domu Sąsiedzkiego.

cały rok 112 000,00 zł 30 000,00 zł

jako wkład własny do inwestycji 

realizowanej przez Miasto 

(Gdańskie Nieruchomości); jeśli 

Miasto odmówi 

współfinansowania, kwota 

zostałaby przeznaczona na 2 

ściany od strony ul. Jaśkowa Dolina

52
Infrastruktura i 

inwestycje
Edu kącik

Żłobek nr 10 Dzwoneczek

ul. Królewskie Wzgórze 2

80-283 Gdańsk

- 2 500,00 zł 2 500,00 zł

53
Infrastruktura i 

inwestycje

Ogród sensoryczny - modernizacja terenów zielonych 

Przedszkola nr 84

Przedszkole nr 84 "Bursztynowy 

Domek" w Gdańsku
maj - październik 6 000,00 zł 6 000,00 zł
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Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

54
Infrastruktura i 

inwestycje
Stojak rowerowy pod sklepem "Kupiec"

chodnik na wysokości 

Marusarzówny 2, teren należący 

do miasta

- 2 000,00 zł 2 000,00 zł

55
Infrastruktura i 

inwestycje
Zakup 10 szt. ławek na teren dzielnicy na terenie dzielnicy - 10 000,00 zł 10 000,00 zł

56
Infrastruktura i 

inwestycje
Plac do Street Workout SP2 wrzesień - grudzień 20 000,00 zł 0,00 zł inwestycja w szkole (na zewnątrz)

57
Integracja mieszkańców: 

festyny i inne
SP1 Seniorom SP1 6 maja lub 11 listopada 950,00 zł 950,00 zł 11. listopada

58
Integracja mieszkańców: 

festyny i inne
Festyn Rodzinny / "Szkoła talentami stoi" SP1 11 czerwca 9 850,00 zł 0,00 zł

59
Integracja mieszkańców: 

festyny i inne
Radni w dzielnicy - integracja z mieszkańcami na terenie dzielnicy cały rok 2 500,00 zł 2 500,00 zł

60
Integracja mieszkańców: 

festyny i inne
Muzyka na Dzielnicy

3 wybrane lokalizacje na dzielnicy 

(po konsultacji z Radnymi Rady 

Dzielnicy). W pierwszej kolejności 

plac przy ul. Rakoczego i ul. 

Bulońskiej w trakcie Pchlich 

Targów realizowanych od maja do 

października raz w miesiącu

kwiecień - październik 4 500,00 zł 4 500,00 zł

61
Integracja mieszkańców: 

festyny i inne
Kaszubski rok obrzędowy. Strój kaszubski - fakty i mity. Centrum Kultury im. Jana Pawła II maj - listopad 600,00 zł 600,00 zł

62 Strona internetowa Strona internetowa nie dotyczy cały rok 880,00 zł 880,00 zł

63 Sport i rekreacja Joga dla początkujących SP1 luty - grudzień (bez wakacji) 6 500,00 zł 3 000,00 zł

64 Sport i rekreacja
III Halowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar Rady Dzielnicy

Piecki-Migowo pod hasłem "Łączy nas piłka".
SP1 27 listopada 2 600,00 zł 2 600,00 zł na turniej na świeżym powietrzu

65 Sport i rekreacja
"Z Mikołajem na sportowo" - projekt skierowany do 

Przedszkoli z dzielnicy Piecki-Migowo
SP1 2 grudnia (czwartek) 2 500,00 zł 1 800,00 zł

66 Sport i rekreacja
"Sport to zdrowie" - zajęcia fitness dla mieszkańców

dzielnicy Piecki-Migowo
SP1

marzec - grudzień (bez okresu 

wakacyjnego)
9 000,00 zł 2 000,00 zł

67 Sport i rekreacja
Drugi Turniej Judo dzieci o Puchar Rady Dzielnicy Piecki-

Migowo
SP2 wrzesień - grudzień 5 000,00 zł 0,00 zł
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Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

68 Sport i rekreacja
Bieg przełajowy o "Puchar Rady Dzielnicy

Piecki-Migowo"

Trójmiejski Park Krajobrazowy przy 

zbiorniku retencyjnym "Jasień"
Dzień edukacji 4 200,00 zł 2 000,00 zł

69 Sport i rekreacja
Integracyjne majsterkowanie - zajęcia dla dzieci z SPE

(dzieci posiadające orzeczenia o kształceniu specjalnym)
SP1 marzec - czerwiec 8 200,00 zł 2 500,00 zł

70 Sport i rekreacja V Rodzinny Grand Prix Piecki-Migowo w piłce siatkowej SP1/SP2 wrzesień 2 000,00 zł 2 500,00 zł

71 Sport i rekreacja Planszówkowy i karciany zawrót głowy - "Graj razem z nami" SP1
luty - czerwiec oraz wrzesień - 

grudzień
7 200,00 zł 0,00 zł

72 Sport i rekreacja
"Intensywny kurs samoobrony dla kobiet, mieszkanek 

dzielnicy Piecki-Migowo" edycja 3
Centrum Kultury im. Jana Pawła II kwiecień - czerwiec 4 300,00 zł 0,00 zł

73 Sport i rekreacja Festyny rodzinne
Przedszkole nr 84 "Bursztynowy 

Domek"
czerwiec i wrzesień 3 000,00 zł 0,00 zł

74 Sport i rekreacja Gra Terenowa na Orientację Piecki-Migowo - edycja VII Polana przy ul. Magellana 4 000,00 zł 4 000,00 zł

75 Sport i rekreacja Integracyjne grzybobranie Szarlota k/ Kościerzyny wrzesień - październik 1 400,00 zł 1 400,00 zł

76
Zdrowie i sprawy 

społeczne
Dwa defibrylatory

1. Skrzyżowanie 

Bulonska/Adamowicza/Myśliwska

2. Rejon ulicy 

Rakoczego/Piecewskiej

- 52 000,00 zł 26 000,00 zł

na 1 defibrylator: powinien być 

zainstalowany w miejscu 

monitorowanym, dobrze 

zabezpieczonym przed atakami 

wandali

77
Zdrowie i sprawy 

społeczne
Warsztaty terapii zajęciowej Dom Sąsiedzki do 30 listopada 5 000,00 zł 4 250,00 zł

78
Zdrowie i sprawy 

społeczne

Pomoc żywnościowa dla najuboższych mieszkańców dzielnicy 

Piecki-Migowo udzielana przez Zespół Charytatywny przy 

Parafii Bożego Ciała w Gdańsku - Morenie

Siedziba Zespołu Charytatywnego 

przy Parafii Bożego Ciała
kwiecień - grudzień 10 000,00 zł 10 000,00 zł

79
Zdrowie i sprawy 

społeczne
Paczki świąteczne dla najuboższych mieszkańców dzielnicy

Siedziba Zespołu Charytatywnego 

przy Parafii Bożego Ciała
1 - 10 grudnia 8 000,00 zł 8 000,00 zł

80
Zdrowie i sprawy 

społeczne

"Aktywny - bezpieczny mieszkaniec" edycja II czyli synergia 

ciała i ducha = synergia pozytywnej energii

tereny dzielnicy + Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo
kwiecień - grudzień 6 000,00 zł 5 000,00 zł

zajęcia Domu Sąsiedzkiego nie 

powinny być skierowane do 

małych, zamkniętych grup, lecz 

powinny być realizowane na 

świeżym powietrzu, połączone z 

ruchem fizycznym oraz 

podnoszeniem samopoczucia, w 

tym dla osób starszych

6



Nr Zakres projektu Nazwa projektu Miejsce realizacji Termin realizacji
Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota Komentarz

81
Zdrowie i sprawy 

społeczne
Praktyczne i zdrowe warsztaty rozwojowe Dom Sąsiedzki kwiecień - grudzień 5 000,00 zł 4 700,00 zł

82
Zdrowie i sprawy 

społeczne
Witaminy dla seniora

Siedziba Zespołu Charytatywnego 

przy Parafii Bożego Ciała
1 - 10 grudnia 3 000,00 zł 3 000,00 zł

Wnioskowana 

kwota
Przyznana kwota

121 300,00 zł 18 500,00 zł

59 900,00 zł 21 800,00 zł

89 000,00 zł 60 950,00 zł

3 046 700,00 zł 369 528,00 zł

30 000,00 zł 5 000,00 zł

18 400,00 zł 8 550,00 zł

880,00 zł 880,00 zł

0,00 zł 0,00 zł

3 366 180,00 zł 485 208,00 złSUMA

Rezerwa

Struktura złożonych wniosków do budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 2021

Bezpieczeństwo i ochrona środowiska

Integracja mieszkańców: festyny i inne

Kategoria budżetowa

Edukacja i kultura

Sport i rekreacja

Zdrowie i sprawy społeczne

Infrastruktura i inwestycje

Strona internetowa
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